
 

 

   

 

Protokół z posiedzenia Komisji Połączonych  

w dniu 29 października 2024 roku w Sali Sesyjnej Urzędu Miasta Wisła 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych wg załączonej listy obecności, Zastępczyni Burmistrza 

Miasta Wisła Katarzyna Czyż-Kaźmierczak, Sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn, Skarbnik 

Miasta Wisła Łukasz Małysz, kierownicy poszczególnych referatów. 

  

1. Otwarcie komisji i stwierdzenie prawomocności jej obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski przywitał wszystkich obecnych i przeszedł 

do punktu 3. 

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poprosił o przyjęcie protokołu z 

poprzedniego posiedzenia komisji, który został przyjęty jednogłośnie „za”.  

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

7. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

8. Podatki i opłaty lokalne na 2025 r. 

 a) w sprawie podatku od nieruchomości 

 Projekt uchwały omówił skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przestawił symulację wpływu 

zmian stawek w podatku od nieruchomości na potencjalne dochody gminy. Komisja przychyliła 

się do stawek podatku na 2025 w wysokości 2,7% dla wszystkich. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie podatku od nieruchomości 



 

 

   

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

b) w sprawie podatku od środków transportu 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Poinformował, że w projekcie 

uchwały stawka podatku pozostała na takim samym poziomie jak w bieżącym roku. Dyskutowano 

o możliwościach obniżenia tego podatku. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie podatku od środków transportu 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (2) 

Roman Cieślar, Barbara Kędzior 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

9. Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 

Przygotowany materiał omówiła Dyrektor Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 

Barbara Szalbot. Omówiła stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024. 

Przedstawiła ilość funkcjonujących placówek oświatowych w gminie oraz strukturę zatrudnienia  



 

 

   

w poszczególnych placówkach. Następnie dyrektor przedstawiła ilość etatów w poszczególnych 

placówkach oraz wyniki egzaminów ósmoklasisty i porównała wyniki na szczeblu powiatowym, 

wojewódzkim oraz krajowym. Radny Bronisław Szalbót zapytał o przyczynę mało zadowalających 

wyników w Szkole Podstawowej nr 2. Barbara Szalbot powiedziała, że jest zdecydowanie kwestia 

rocznika, ponieważ w poprzednich latach wyniki w tej placówce utrzymywały się na wysokim 

poziomie. W dalszej części spotkania Dyrektor przedstawiła ilość dzieci z orzeczeniami 

specjalnymi na terenie gminy, a także liczbę godzin kształcenia specjalnego w poszczególnych 

placówkach. Następnie Barbara Szalbot omówiła prognozy demograficzne na podstawie ilości 

urodzeń w latach 2014-2024. Zwróciła szczególną uwagę, że od 2019 roku widać znaczący spadek 

liczby urodzeń. Dalej, przedstawione zostały koszty oraz dochody placówek na terenie miasta. 

Radny Andrzej Szalbót poruszył temat ilości dzieci przybyłych z Ukrainy. Radny Roman Cieślar 

poruszył kwestię polityki kadrowej w mieście, na co Dyrektor odpowiedziała, że brakuje 

nauczycieli a w szczególności nauczycieli wychowania przedszkolnej; na co radny Roman Cieślar 

poruszył temat możliwości zachęcenia uczniów szkół średnich do podjęcia studiów 

pedagogicznych. 

Głosowano w sprawie: 

Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Roman Cieślar, Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 

  

 

10. Analiza możliwości budowy nowego zbiorczego przedszkola na terenie Miasta Wisła 

(potrzeby, potencjalne możliwości lokalizacji, możliwe źródła finansowania) 

Przygotowany materiał omówiła Dyrektor Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 

Barbara Szalbot, podkreślając, że obecne budynki przedszkoli miejskich są stare potrzebują 

remontu. Dyrektor poinformowała, że w możliwych zbiorczym przedszkolu funkcjonowałoby 

minimum 6 oddziałów. Barbara Szalbot przedstawiła koncepcje nowoczesnych przedszkoli w 

innych miastach na terenie kraju oraz nakreśliła w jakim kierunku należałoby planować zbiorcze 

przedszkole w mieście. Przewodniczący Rady Janusz Podżorski poruszył temat wysokości 

kosztów wybudowania takiego przedszkola. Następnie przedstawione zostały możliwe tereny w 

mieście pod budowę takiego przedszkola, dyrektor MZEAS podkreśliła, że nie wszystkie wskazane 



 

 

   

działki w materiale należą do własności miasta i niektóre należałoby zakupić. Radny Bronisław 

Szalbót zapytał czy duże przedszkola są korzystne dla dzieci.  

Głosowano w sprawie: 

Analiza możliwości budowy nowego zbiorczego przedszkola na terenie Miasta Wisła (potrzeby, 

potencjalne możliwości lokalizacji, możliwe źródła finansowania) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Cieślar 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 

 

11. Podjęcie następujących uchwał: 

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław 

Wójcik 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Pilch 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 



 

 

   

 

b) zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Poinformował o konieczności 

zamknięcia trzeciego kwartału. Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski zapytał czy 

Miasto Wisła może liczyć na wsparcie finansowe przez Rząd i jeśli tak to na jaką kwotę. Skarbnik 

Miasta przekazał, że dla Wisły przewidziane są środki w wysokości 2mln zł, jednak nie należy się 

spodziewać otrzymania tych środków prędzej niż w drugiej połowie listopada. Przystąpiono do 

głosowania. Rozmawiano o kosztach i dofinansowaniu inwestycji budowy Sali Gimnastycznej w 

Malince. Radny Piotr Pinkas zapytał o planowany termin otwarcia Sali Gimnastycznej. Sekretarz 

odpowiedział, że otwarcie planowane jest na przed feriami zimowymi. Radny Roman Cieślar 

poruszył temat wskaźników zadłużenia. Skarbnik Miasta odpowiedział, że aktualnie dochody 

bieżące miasta są nieznacznie wyższe niż wydatki bieżące, ale wydatki bieżące trudno jest 

oszacować i trudno obniżać. Skarbnik podkreślił, że płynność finansowa jest dosyć kiepska i należy 

nad nią pracować. Dyskutowano o alternatywach brania pożyczki. Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Cieślar 

BRAK GŁOSU (1) 

Henryk Podżorski 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

c) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia 

poboru opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w opłacie miejscowej 

  Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 



 

 

   

zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 

miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

opłacie miejscowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

 

d)  w sprawie uchylenia uchwały nr V/43/2024 Rady Miasta Wisła w sprawie "zmiany 

uchwały nr LXV/1012/2023 Rady Miasta Wisła 'w sprawie udzielenia dotacji 

spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2024 w związku z 

powierzonym zadaniem własnym gminy w zakresie ochrony środowiska i przyrody, 

utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz promocji 

gminy'” 

Skarbnik Miasta Łukasz Małysz poinformował, że nastąpiła konieczność uchylenia uchwały w 

związku z popełnieniem przez niego omyłki pisarskiej w treści uchwały, za co przeprosił i 

powiedział, że została przygotowana uchwała z poprawną treścią. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchylenia uchwały nr V/43/2024 Rady Miasta Wisła w sprawie "zmiany uchwały nr 

LXV/1012/2023 Rady Miasta Wisła 'w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła 

Otwarta Turystycznie na rok 2024 w związku z powierzonym zadaniem własnym gminy w 

zakresie ochrony środowiska i przyrody, utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej oraz promocji gminy'” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



 

 

   

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

e) w sprawie zmiany uchwały nr LXV/1012/2023 Rady Miasta Wisła "w sprawie 

udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2024 w 

związku z powierzonym zadaniem własnym gminy w zakresie ochrony zabytków i 

opieki nad zabytkami, utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej oraz promocji gminy" 

 Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały nr LXV/1012/2023 Rady Miasta Wisła "w sprawie udzielenia dotacji 

spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2024 w związku z powierzonym 

zadaniem własnym gminy w zakresie ochrony zabytków i opieki nad zabytkami, utrzymania 

gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz promocji gminy" 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko - Biała z przeznaczeniem na 

realizację projektu pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów - 

Bielsko - Biała jako niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego z Krakowem 

(Cieszyn - Skoczów - Bielsko-Biała - Wadowice - Kraków)" 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Poinformował, że uchwała dotyczy 

pierwszego etapu zadania, które będzie realizować miasto. Środki finansowe zostały ujęte i 

przedstawione w uchwale Zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową. Przystąpiono do 

głosowania. 



 

 

   

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko - Biała z przeznaczeniem na realizację 

projektu pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów - Bielsko - Biała jako 

niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego z Krakowem (Cieszyn - Skoczów - Bielsko-

Biała - Wadowice - Kraków)" 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 

  

g) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Wisła do Śląskiego Związku Gmin 

i Powiatów 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Sekretarz przedstawił korzyści oraz 

zalety uczestnictwa w Śląskim Związku Gmin i Powiatów. Dodał, że jest to silny i mocny związek, 

do którego należy ponad 90% gmin z województwa Śląskiego. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Wisła do Śląskiego Związku Gmin i 

Powiatów 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 



 

 

   

  

h)  w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu.  

Projekt uchwały omówiła kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec. Kierownik wskazała na mapie poglądowej omawiane nieruchomości, podkreślając, że 

mapa dotyczy dwóch posiadłości. Zaznaczyła, że służebność prowadzi po istniejących 

przejazdach. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 

  

i) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wisła służebnością przejazdu i przechodu.  

Projekt uchwały omówiła kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec. Kierownik wskazała na mapie poglądowej omawianą nieruchomość. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 

służebnością przejazdu i przechodu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



 

 

   

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 

  

j) w sprawie zmiany uchwały nr V/54/2024 z dnia 21 sierpnia 2024 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na opracowanie 

dokumentacji technicznej dla zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 2677 S ul. Olimpijskiej w Wiśle” 

Projekt uchwały omówiła kierownik Referatu Gospodarczego i Utrzymania Dróg Anna Procner. 

Kierownik poinformował, że wysokość dotacji wyniesie 95 tysięcy złotych dla powiatu. Radna 

Barbara Kędzior zapytała o termin realizacji zadania przez powiat, na co kierownik odpowiedziała, 

że projekt i dokumentacja są już gotowe. Radny Bronisław Szalbót zapytał czy kwota wskazana w 

uchwale zakłada całość zadania łącznie z projektem, na co kierownik odpowiedziała twierdząco. 

Następnie Anna Procner przedstawiła ustalenia z Powiatem Cieszyńskim dotyczące realizacji tego 

zadania. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały nr V/54/2024 z dnia 21 sierpnia 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji 

technicznej dla zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2677 S ul. 

Olimpijskiej w Wiśle” 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 

 

k) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2030 

Projekt uchwały omówiła kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena 

Bosowska, wskazując na zmiany w omawianym programie. Przystąpiono do głosowania. 



 

 

   

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 

  

l) w sprawie zmiany Statutu Miasta Wisła 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Poinformował, że zmiana w Statucie 

dotyczy dopisania jednostki Wiślańskiego Żłobka. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Statutu Miasta Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, 

Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Sławomir Wantulok 

 

m) w sprawie zaopiniowania projektu „Audytu krajobrazowego Województwa Śląskiego”. 

Projekt uchwały omówiły kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec oraz Monika Wrzecionko. Kierownik przedstawiła projekt Audytu krajobrazowego, 

zaznaczając, że z prośbą o wydanie opinii wystąpił Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego. 

Na mapie poglądowej został przedstawiony obszar obejmujący audyt. Następnie kierownik 



 

 

   

poinformowała, że jeśli projekt audytu zostanie przyjęty, miasto będzie zobowiązane uwzględniać 

jego rekomendacje w przyszłych dokumentach planistycznych. Rozmawiano o możliwościach 

rozwojowych miasta oraz terenach zabudowy rozproszonej. Radna Barbara kędzior zapytała o 

korzyści oraz założenia płynące z omawianego audytu, na co kierownik GPN odpowiedziała, że 

głównym założeniem projektu jest zharmonizowany krajobraz. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zaopiniowania projektu „Audytu krajobrazowego Województwa Śląskiego”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (6) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr 

Polok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

n) w sprawie uchylenia uchwały nr VI/67/2024 Rady Miasta Wisła z dnia 26 września 

2024 r. w sprawie "wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia przez Gminę Wisła 

wsparcia udzielonego Spółdzielni Socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie" 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchylenia uchwały nr VI/67/2024 Rady Miasta Wisła z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie "wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia przez Gminę Wisła wsparcia udzielonego 

Spółdzielni Socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie" 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 



 

 

   

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

o) zmieniająca Uchwałę Nr XLIII/655/2022 Rady Miasta Wisła z dnia 28 kwietnia 2022 r.  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Katowicach w związku z realizacją zadania "Program 

ograniczenia niskiej emisji na terenie Gminy Wisła w latach 2022-2023" 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XLIII/655/2022 Rady Miasta Wisła z dnia 28 kwietnia 2022 r.  w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Katowicach w związku z realizacją zadania "Program ograniczenia niskiej emisji na 

terenie Gminy Wisła w latach 2022-2023" 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 

Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (2) 

Barbara Kędzior, Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

p) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2024 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Poinformował, że konieczność 

zmiany uchwały budżetowej wynika z upoważnienia Burmistrza Miasta do zaciągnięcia pożyczki 

omówionej w punkcie 11b porządku obrad. Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

 

   

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

r) w sprawie odpowiedzi na skargę z dnia 28 sierpnia 2024 r. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski. Następnie 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Wójcik poinformował, że Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji wysłuchała stanowiska Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

Wiśle i postanowiła uznać skargę za bezzasadną. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odpowiedzi na skargę z dnia 28 sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

 

s) w sprawie odpowiedzi na petycję w sprawie działań proekologicznych 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mirosław Wójcik poinformował, że komisja 

zapoznała się treścią petycji i udzieli odpowiedzi w projekcie omawianej uchwały. Przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odpowiedzi na petycję w sprawie działań proekologicznych 

Wyniki głosowania 



 

 

   

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

  

12. Sprawy bieżące 

Radni zapoznali się treścią odpowiedzi dotyczących nieruchomości w Wiśle Kopydło. Radny 

Mirosław Wójcik w imieniu mieszkańców miasta poruszył temat zagospodarowania terenu po 

wyburzeniu budynku na Obłaźcu. Następnie Radny Bronisław Szalbót poruszył kwestię 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Zastępczyni Burmistrza Miasta Katarzyna Czyż-

Kaźmierczak przedstawiła projekt dotyczący dofinansowań do oczyszczalni i poinformowała, że 

złożone zostało 10 wniosków. 

13. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła podziękował za udział w posiedzeniu komisji i zamknął 

obrady. 

  

Protokołowała: Katarzyna Czyż 

 

 

Przewodniczący Rady  

Miasta Wisła 

Janusz Podżorski 

 


